
Solbakken 

Bestyrelsesmøde d. 31.8.2023. 
Tilstede: Mads Hyldegaard, Anne Thornholm og Christian Møller. Afbud og Solvej Waagepetersen og Isabel 

S. Engelbredt, 
 

1) Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

2) Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde. Godkendt. 

3) Orientering om hjemmesiden. Ved Mads. 

Mads er nu mere dus med hjemmesiden. Nu kan der f.eks. oploades referater. Der findes mange 

referater, til hvilke linket ikke virker. Mads undersøger, om det hurtigt kan laves. Hvis det ikke kan 

laves meget let, rekonstrueres links tilbage til to kalenderår plus indeværende.  

Vi skal have adgang til One.coms administrationsside, så vi kan administrere foreningens 

mailadresser, såsom formand, kasserer, webmaster, bestyrelsens medlemmer. 

Deadline laves, så vi på kommende bestyrelsesmøde(r) ikke skal bruge tid på at vende tilbage til 

allerede vedtagne, men ikke eksekverede sager. Vi satser på at have disse ting ordnet med 

udgangen af uge 37. 

 

Der er desværre ikke noget nyt i sagen om kalendere til at booke trailere på. 

 

Fra sidste referat gentages: ”Mads tager sig af at opdatere hjemmesiden med det mest presserende. Siden 

skal opdateres med referat fra GF og bestyrelsesmøde. Opdatering af bestyrelsens medlemmer.  

 

 

4) Orientering om adgang til Nordea 

5) Orientering om adgang til Nordea fra Isabel Pedersen til Anne Thornholm. 

Anne, Solveig og Mads har nu signeret. Ventes færdig om en uge. 

6) Betaling af depotbestyrere. Solvej og Christian skal have kontonumre. Anne betaler, når hun har 

fået adgang til kontoen. Da Solvej er bortrejst, indhenter Christian kontonumre. 

7) Gennemgang af medlemslisten. Når Anne har adgang til bankkontoen, laver hun en opdateret 

medlemsliste.  

8) Pr-strategi. Bilag. Bestyrelsen diskuterede sig frem til en formulering. Layout holdes helt simpelt og 

hjemmelavet. Kopiering: Christian gør det ved at købe en pakke papir og en blækpatron. Der 

omdeles flyere. Men at genoplive Facebooksiden ”Solbakken 8210” er formålsløst, når ingen af 

bestyrelsens medlemmer kan være aktive på siden. Det besluttes, at indbetaling nu også gælder for 

2024. Christian overvejer, om det kan komme med på flyeren som lokkemiddel. 

9) Mosteridag. Den sløjfes. Ingen af bestyrelsens medlemmer har kræfter til at arrangere den. Vi tager 

den op på GF. 

10) Evt. Intet. 

 

Referent Christian 


